
Ondernemers info avond

Stand van zaken 



Korte terugblik van af november 
2021

• 16 november ALV Sterck.
– Algemeen bestuur wordt bij acclamatie gekozen.
– Voorgenomen Communicatie en aankleding wordt 

met enthousiasme ontvangen.
– Voorgenomen activiteiten ( 11 evenementen in 

een jaar ) wordt met groot applaus begroet.
– De bijbehorende exploitatiebegroting wordt 

vastgesteld en goedgekeurd. 
– De BIZ 2022 - 2026 wordt uitvoerig besproken en 

toegelicht.



Draagvlak onderzoek gemeente

• Op 22 november start het draagvlak 
onderzoek welke ingesteld wordt door de 
gemeente.

• Op 3 december eindigt formeel het draagvlak 
onderzoek. 

• Op 8 december start de telling van het 
draagvlak onderzoek.



Uitslag draagvlak onderzoek  
BIZ 2022 - 2026

• Er zijn 365 stembiljetten verstuurt 
• 232 stembiljetten zijn retour gekomen,          65% 

van het aantal verzonden stembiljetten

– 6 biljetten zijn ongeldig verklaard
– 138 ondernemers waren voor 

61% van het aantal uitgebrachte stemmen

– 88 ondernemers waren tegen                                  
38% van het aantal uitgebrachte stemmen

– 133 ondernemers hebben niet gestemd               
36,2%  van de verstuurde stembiljetten wat geen stem heeft uitgebracht



En Toen?

• Dit staat er in de statuten van Sterck;
• Artikel 4

1. De vereniging kent leden, te weten natuurlijke personen en 
rechtspersonen.

2. Leden zijn zij, die op grond van de Verordening BIZ 
Ondernemersfonds Binnenstad Bergen op Zoom door de 
gemeente Bergen op Zoom worden aangeslagen.

3. Het lidmaatschap is persoonlijk en kan niet worden overgedragen 
of door erfopvolging worden verkregen

• Formeel is Sterck dus een vereniging zonder leden, anders 
dan de ingeschreven bestuurders
– In dit geval alleen Edwin Hagenaars en ondergetekende, die bij de Kvk staan 

ingeschreven. 



Het vervolg
• Zonder leden, geen vereniging.

– formeel hebben de ingeschreven bestuurders de taak om op een juiste en verantwoorde 
wijze de vereniging te ontbinden.

• Op 3 januari jl. is het (algemeen bestuur) bijeengekomen en 
hebben het volgende besloten.
– Alleen collectiviteit heeft toegevoegde waarde voor de binnenstad.
– De eerder vastgestelde exploitatie begroting is leidend.
– Uit het draagvlak onderzoek is gebleken dat de ondernemers niet in 

staat zijn een dergelijk bedrag zelf bijeen te brengen.
– Daarom gaan we samen met het nieuw te vormen college in overleg 

om te bekijken welke mogelijkheden er wel zijn.
– Het ontbinden van de vereniging wordt in een laag tempo voorbereid.

• De voorbereiding bestaat uit het inventariseren van de roerende goederen en het 
in kaart brengen van de financiële positie.



Roerende goederen

• De roerende goederen van Sterck bestaan onder 
andere uit;
– Sfeerverlichting en bijbehorende kabels en ophangsystemen 
– ± 150 vlaggenstokken plus evenzoveel Nederlandse ; Canadese en 

Bergse vlaggen.
– Kerststal



Financiële situatie
• Financiële situatie status 8 december 2021 

– De grote uitgave in 2021, aanschaf sfeerverlichting plus full service contract is gedaan op basis 
het eigen vermogen en dus gegarandeerd, voor 5 jaar.

– In de boeken staan nog 6 zaken open, 4 posten van de gemeente van het boekjaar 2019 en 
2020 t.b.v. energie sfeerverlichting / en inning BIZ gelden, met een totale som van    € 
13.500,==. Van al deze posten is geen factuur verzonden!  

– Bij navraag bleek dat er geen duidelijk antwoordt gegeven kon worden over de daadwerkelijke 
hoogte van de bedragen. 

– De vijfde openstaande post is een dispuut van € 3.500,== met een organisatie bureau over de 
voorbereidingen Krabbenfoor 2021 welke niet doorging i.v.m. aangescherpte Corona 
maatregelen.

– De zesde openstaande post was er eentje van € 1.500,== opslag kosten t.b.v. Sanrobi oude 
leverancier verlichting.

• Het resultaat was dat er een finaal tekort zou zijn van € 8.308,==
– Het gevolg hiervan is dat de ingeschreven bestuurders persoonlijk verantwoordelijk zijn.
– Ondanks dat, is er bewust voor gekozen om de sfeerverlichting te laten branden, met alle 

risico’s van dien.
– Ook is met behulp van de Kiwanis ( financiering) en de Markies (verzekering) de kerststal 

opgezet.  
– Wel aan een lid van het college kenbaar gemaakt dat mede door de onduidelijkheid van de 

openstaande posten van de gemeente er financiële onzekerheid is ontstaan.
– De reactie was een hele duidelijke , geen zorgen maken dit lossen we samen wel op !



Financiële situatie
• Op 13 januari jl. een overleg gehad met wethouder 

de Lange.
– Hierin twee zaken onder de aandacht gebracht.

• Wat zijn nu de daadwerkelijke openstaande posten met bijbehorende bedragen en 
hoe gaan we hier nu mee om?

• Is de Wethouder bereid om de € 110.000,== die hij normaliter in 2021 aan Sterck 
zou overmaken (collegevoorstel) indien de BIZ wel doorging, alsnog uit te keren om 
verdere investeringen mogelijk te maken? Sfeerverlicht afmaken / zomer aankleding 
aanschaffen en communicatie

• De status van dat overleg is;
– De investeringsaanvraag wordt doorgeschoven naar het nieuwe 

college.
– Volgens het laatste ambtelijk overleg van 8 februari jl. zijn onze 

daadwerkelijke schulden aan de gemeente, opgelopen naar                    
€ 68.148,88.



Toelichting op de huidige financiële 
situatie

• Volgens het laatst gehouden ambtelijk overleg is er in 2020  in de begroting 
€25.000,= opgenomen welke doorgeschoven subsidie was uit 2019. 
Deze zou de bestemming moeten hebben aanschaf sfeerverlichting, vermits er een 
BIZ is. Bedrag is dus invorderbaar!

• Vanuit 2019 zou er ook nog een bedrag van € 10.616,== open staan als teveel 
overgehouden subsidie. Dit bedrag is dus invorderbaar

• In 2020 is een bedrag van € 20.000,== in de begroting doorgeschoven naar 2021, 
waarbij ook de bestemming is aangegeven aanschaf sfeerverlichting en vermits er 
een BIZ komt. Dit bedrag is dus invorderbaar.

• Het bijzondere van dit alles is dat op 27 juli er navraag bij de gemeente is gedaan 
over de openstaande rekeningen en het antwoordt was toen dat er geen 
openstaande vorderingen waren.

• Daadwerkelijke openstaande kosten naar de gemeente, zoals nu bekend ;                                                        
BIZ gelden 2019 en 2020 € 6.701,==
Energiekosten 2019 / 2021 € 3.789,==                                        
energiekosten 2021 / 2022 volgen nog

• Wel wordt steeds vanuit de gemeente aangegeven dat er oplossingen gevonden 
moeten worden.



Vervolg toelichting
• Het volgende ambtelijke  voorstel wordt naar het college nu voorbereid.

1. Bizone (Subsidie is reeds verleend) € 55.616,00
2. Inning Biz gelden €  6.701,00
3. Stroomafrekening (incl inschatting 21/22) €  5.489,00
4. Kosten opslag en weghalen oude verlichting( Sanrobi) NTB
5. Totaal € 67.806,00

1. Subsidie die is verleend: we vragen ons bestuur (B&W) om de subsidievoorwaarden aan te passen zodat we 
dit bedrag, en we dit bedrag definitief toekennen (niet terugvorderen).
2. Sterck verrekend dit bedrag.
3. De gemeente neemt de stroomkosten voor haar rekening.
4. Kosten ophalen en verwijderen oude sfeerverlichting  voor de rekening van de Gemeente.

Belangrijkste voorwaarden voor dit alles;
• Tav de sfeerverlichting: die willen we graag voor de komende jaren behouden. We begrijpen dat het erg 

lastig is om het verzorgen van de sfeerverlichting in de toekomst vanuit Sterck toe te zeggen, eea gezien de 
mogelijke liquidatie. We willen jullie vragen om de bereidheid tot het verzorgen van de sfeerverlichting uit 
te spreken, onder voorbehoud van een mogelijke liquidatie van Sterck. Op die manier is het dan geen 
last/verplichting voor jullie naar de toekomst toe, mocht Sterck worden opgeheven. Mocht dat gebeuren, 
dan treden we in overleg over hoe hier mee om te gaan (overlegbepaling).

• Op 8 maart aanstaande neemt het college hierover een besluit.



Afsluiting

Vragen cq opmerkingen?


